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(De presentatie van deze avond is onderdeel van het verslag en op te vragen bij het secretariaat van ZMf: 
info@zmf.nl) 

 

1. Opening en visie op actualiteit door voorzitter Albert de Bruijn  

De voorzitter heet iedereen welkom en noemt het nodige aan actuele onderwerpen waar ZMf aan werkt 
en voor gevraagd wordt. 

 

2. Vaststellen notulen ledenvergadering 18 oktober 2022  

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.  

  

3. Mededelingen  

Kennismaking Raad van Inspiratie; Ran, Tessa en René stellen zich voor en vertellen in een notendop wat 
de Raad doet voor ZMf en voor Zeeland. De Raad van Inspiratie zal ZMf gevraagd en ongevraagd 
adviseren. 

 

4. Jaarplan en Begroting 2023  

Directeur Ira von Harras geeft een toelichting op het jaarverslag op de verschillende projecten binnen 
haar eigen programma Duurzaamheid, Circulair en Energietransitie.  

Eric Mahieu stelt zich voor als nieuwe medewerker van ZMf op het programma Deltawateren. Hij vertelt 
vooral waar hij bij ZMf op dit moment aan tafel zit, omdat hij vorig jaar nog niet werkzaam was bij ZMf. 

Denise de Leeuw geeft een toelichting op een aantal onderwerpen die onder haar programma Groene 
Ruimte vallen. Gilles Devriendt, penningmeester van ZMf geeft een toelichting op de financiële gang van 
zaken van ZMf over het jaar 2022. Hij maakt complimenten aan het team dat afgelopen jaar extra hard 
gewerkt heeft aan de acquisitie. 

 

Vanuit de zaal komt de vraag of ZMf duidelijke standpunten kan innemen over onder andere 
kernenergie, stikstof en PFAS. Verbinding is prima, maar we moeten als ZMf ook duidelijk voor een aantal 
zaken gaan staan. De voorzitter schetst de dilemma's waar ZMf in zulke dossiers staat. We willen in 
gesprek blijven, maar soms moet je water bij de wijn doen. De vraagsteller is van mening dat ZMf vaker 
een standpunt naar buiten moet brengen en duidelijk stelling moet nemen. Ira vult aan op hetgeen de 
voorzitter al antwoordde.  

 

De ledenvergadering keurt het Jaarverslag 2022 goed.  

 

5. Bestuurssamenstelling  

Hieronder de stand van zaken en een overzicht van de kandidaatstellingen. 
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 Albert de Bruijn heeft helaas zijn aftreden als bestuurslid van ZMf aangekondigd per oktober 2023 

en stelt zich niet herkiesbaar. Met zijn vertrek uit het bestuur van ZMf is de bestuursfunctie van 

voorzitter vacant.  

 Godert van der Feltz is in oktober 2022 afgetreden als bestuurslid van ZMf.  

 Anton van Haperen is afgetreden in maart 2023 als bestuurslid van ZMf.  

 Winnie Versol stelt zich kandidaat als secretaris.  

 Etteke Wypkema stelt zich kandidaat als bestuurslid van ZMf en meer specifiek voor de functie van 

voorzitter van het bestuur. Ze neemt de gelegenheid om zich voor te stellen.   

 Lotte Bouwman stelt zich kandidaat als bestuurslid van ZMf. Ter vergadering zal zij zichzelf 

voorstellen. 

 Leo Adriaansen stelt zich kandidaat als bestuurslid van ZMf. Ter vergadering zal hij zichzelf 

voorstellen via een kort filmpje, hij is verhinderd. 

 Mariët Overdiep stelt zich kandidaat als bestuurslid van ZMf. Ter vergadering zal zij zichzelf 

voorstellen via een kort filmpje, zij is verhinderd.  

 

De vergadering stemt bij acclamatie in met de voorgestelde bestuursleden. Etteke neemt het 

voorzitterschap over van Albert en dankt hem voor zijn inzet. Hij neemt de rol van vicevoorzitter op zich 

tot de volgende ledenvergadering waarna hij zal aftreden.  

Etteke vraagt Hanneke naar voren om haar te bedanken voor haar inzet voor ZMf. Hanneke zal ZMf gaan 

verlaten.  

 

6. Wat ter tafel komt  

Bij de aanmelding konden leden vragen indienen om ter vergadering te beantwoorden. We komen daar 
op een later moment op terug.  

  

Themadeel 
Gert Jacobusse van HZ University of Applied Sciences geeft een korte introductie over zijn lectoraat en wat we 
vanavond gaan doen: een heuse ZMf-BioBlitz.  
 
Een BioBlitz is een event dat focust op onderzoek van de biodiversiteit binnen een vastgesteld gebied binnen 
een afgebakende tijd. Een BioBlitz kan enkele uren, 24 uur, een weekend of zelfs een jaar duren (bv. 2000-
soortenjaar).  
  
BioBlitz is een vorm van burgerwetenschap (citizen science). Burgerwetenschap is om verschillende redenen van 
cruciaal belang: het kan burgers actief in contact brengen met kwesties die hun dagelijkse gezondheid en de 
kwaliteit van hun lokale omgeving beïnvloeden, het kan hen helpen begrijpen hoe wetenschap werkt, het kan 
hen in staat stellen actie te ondernemen en het kan de wetenschap zelf verbeteren. 
 
Onder begeleiding van Gert en stadsecoloog Bas Wattel gingen we met de smartphone in de hand de 
binnenstad van Middelburg in. Er ging voor sommige deelnemers een wereld open. Met de app Obsidentify kun 
je een planten, bloemen, dieren fotograferen en ontdekken wat je voor je camera hebt. Tijdens onze Bioblitz 
troffen we ruim 100 soorten aan in de stad. Dit smaakt naar meer; velen gaan thuis verder om een bijdrage te 
leveren aan deze burgerwetenschap.  
  


